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Verslag vergadering van 26/10/2011 

Aanwezig: juf Annelies, Bea P, Bruno, Danielle, Els, Evie, Evy, Greet, Heidi, Joris, Joyce, Nancy, Nele, 
Pascale, juf Patricia, Ruth 
Verontschuldigd :  Amy, Bea C, mevrouw Chris, Cindy, Linda 
 
 

1/ Aafknokenfuif 
We overlopen de voorbereidingen van de Aafknokenfuif. Organisatie is OK, aantal helpers is 
voldoende. 
 
Wat betreft de cava is gekozen voor Wijnhandel Ghoos. Prijs = 7 euro per fles en we krijgen gratis 
glazen in bruikleen. 
Prijs voor een fles wijn wordt vastgelegd op 1 zuipkaart ofwel 12 euro als losse bonnekes. 
 
We komen samen om 11 uur om klaar te zetten. De fuif begint om 21.00u. Om 20.45u is er een 
briefing waarop de verantwoordelijken alle nodige uitleg zullen geven. 
 
Stand voorverkoop op dit ogenblik = 694 euro, maar er moet nog een laatste omhaling gebeuren. 
 
In verband met de hulp van de leerkrachten, wordt door de leerkrachten gevraagd of het OK is als 
een aantal mensen van 22 tot 2 uur komen helpen (i.p.v. korte blokken van 1 uur) en vragen ze ook 
om niet meer na 2 uur te moeten helpen. De leerkrachten die deze keer niet helpen zullen dat dan 
een volgende keer bij een andere activiteit doen. Het oudercomité gaat hiermee akkoord en zal nog 
laten weten hoeveel helpende leerkrachten er voor de verschillende activiteiten nodig zijn. De 
leerkrachten geven de namen van degenenen die bij de fuif komen helpen door aan Bea C. zodat het 
werkrooster kan aangepast worden. 
 
 

2/ Smuldag 
Er wordt een lijst doorgegeven waarop iedereen kan noteren of en wanneer hij kan komen helpen 
om de smuldag. 
Het oudercomité doet die dag in principe de toog + drank. Er kan eventueel op de dag zelf met 
leerkrachten gewisseld worden voor andere taken. 
 
Evy merkt op dat ze gehoord heeft dat mensen de mosselen te duur vinden. De prijs wordt steeds 
bepaald in vergelijking met andere lokale mosselfeesten (Pius X, Harmonie). 
Nancy merkt op dat de vegetarische burger daarentegen goedkoop is. 
 
 

3/ Sint op school 
Het Sintfeest vindt dit jaar plaats op 1 december. De leden van het OC zijn uitgenodigd om in de 
namiddag te komen meegenieten van het Sintfeest van de lagere school in de turnzaal. 
 
Regelingen voor Sint en zijn personeel : 
- Sint = in orde (Jeffrey De Keyzer) 
- Pieten : Pierre komt, voor de overigen moet nog rondgevraagd en bevestigd worden (Snorrepiet, 
Patrick Nuyts, Broer meester Nicky, Jef De Keyzer, Stijn van Ruth (namiddag), Martijn van juf Patricia. 
Bea P regelt dit. 
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- Er wordt nog een plaats gezocht waar Sint en pieten zich om 8 uur ’s ochtends kunnen klaarmaken. 
 
Vorig jaar was er door de leerkrachten een zeer leuk sintproject uitgewerkt. Dit jaar is er ook een 
idee : Pakjespiet zou vooraf een brief bezorgen aan school waarin hij erop wijst dat de Sint eigenlijk 
zelf wel jarig is op 6 december en of de kinderen geen pakjes kunnen maken voor hem. De Pakjespiet  
(Gunther van Evy ?) zou ook vooraf (30/11 ?)een bezoekje brengen aan school om te kijken hoe het 
gaat. Er wordt gedacht aan echte en fopcadeau’s.    
Op 3/12 zou de Sint dan ontvangen worden door alle kleuters in de speelzaal en daarna begint hij 
aan zijn bezoek per klas. Er moet wel opgelet worden dat het gezamenlijk gedeelte in de speelzaal 
niet te lang duurt,want anders is er geen tijd genoeg over voor de klasbezoeken. 
 
De Sint wil graag terug met paard en kar naar school gebracht worden. Hij zou dan bij aankomst langs 
de kleuterspeelplaats passeren om dan langs de gele poort naar binnen te komen. Zijn aankomst is 
gepland tegen het belsignaal, maar de ervaring van de afgelopen jaren heeft geleerd dat het soms 
wel een beetje later wordt. Er wordt dan ook gevraagd om de kinderen buiten te laten tot hij er is, 
zodat hij een mooie aankomst krijgt. 
 
Teksten voor de sint graag tegen 25/11 in de mailbox van Bea P a.u.b. ! 
 
Na de volgende vergadering (30/11) zullen de snoepzakken gevuld worden. 
 
Rondvraag wie ’s ochtends of ’s middags kan komen schminken : Ruth, Nancy, Danielle of Marc, 
Pascale, Bea P, Greet probeert verlof te nemen. 
 
 

4/ Info uit de school 
 
05/10/11  Dag van de leerkracht + actie Saved by the bel! 
09-16/10/11  Week van het bos 
11/10/11  lessen verkeerspark voor 2, 3 en 4 
   20u Manu Keirze – Lezing over rouwen 
12/10/11  Lokale verlofdag 
13/10/11  Techniekmobiel voor 5 en 6 
   Start project Pakistan bij 5 en 6 
17/10/11  Schoolraad 
20/10/11  Dag van het brood 
25/10/11  Schoolfotograaf 
27/10/11  Rapport + oudercontact 1e lj. 
28/10/11  Trefbaltornooi 4e lj. 
 
Nog nieuws i.v.m. verbouwingen: 

 verbouwingen toiletten: vermoedelijk klaar op 15 november 2011 
 als we de financiering rond krijgen dan gaan ook de verbouwingswerken voor een 

gedeeltelijke nieuwbouw door einde schooljaar 2012-2013, begin 2013-2014 
 
Dank voor uw bijdrage in het klasbudget voor de leerkrachten. 
Ik weet dat jullie nu gingen sparen voor interactieve borden in de school. Als jullie dat bedrag bij 
elkaar hebben gewerkt, dan zou ik graag hebben dat er niet gewacht wordt tot die borden gezet 
kunnen worden in de nieuwbouw, maar… in één van de klassen van de L.S. van nu. We moeten 
immers ook mee met onze tijd. Alvast bedankt. 
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5/ Rondvraag 
- Vraag aan de leerkrachten : graag hadden we voor de nieuwsbrief van het OC die midden 
december zal meegegeven worden al wat info over wat de leerkrachten met het geschonken 
klasbudget hadden gedaan, zodat we de ouders daarover kunnen informeren.  
De leerkrachten delen mee dat het geld waarschijnlijk zal gebruikt worden voor sintcadeau’s want 
daarvoor was dit jaar geen budget van de school beschikbaar. 
Het oudercomité vindt dit jammer, de bedoeling van het geschonken budget was immers dat 
leerkrachten iets extra’s konden doen voor/met hun kinderen. Dit zal nog besproken worden met 
mevrouw Chris.  
- Er wordt door verschillende mensen opgemerkt dat er nog steeds problemen zijn met de 
electriciteit op school, die regelmatig uitvalt. Er wordt vanuit het OC op aangedrongen dat hiervoor 
een oplossing wordt gezocht. Dit is naar het aanvoelen van het OC nodig om verschillende redenen 
(veiligheid, practische werking van de school, in de toekomst mogelijk problematisch als er bv. 
digitale borden zouden komen, etc). Het OC vraagt dan ook dat dit probleem onderzocht en opgelost 
wordt en in hoeverre zij hiertoe kan bijdragen. 
- Ruth vertelt dat Stijn in het kader van een opleiding gesproken heeft met iemand die zich bezig 
houdt met digitale borden e.d. en die van mening was dat als op dit ogenblik nog moest geïnvesteerd 
worden in digitale borden, het eigenlijk te laat was en bv. beter kon gekozen worden voor i-pads 
(zeker voor 5de en 6de leerjaar), evt. in combinatie met een lcd-scherm tegen de muur. Digitale 
borden zouden in de praktijk bovendien te vaak als gewoon bord gebruikt worden en daarvoor zijn ze 
wel erg duur. Er wordt beslist te proberen hierover wat meer info te verzamelen : zijn er al klassen 
die met i-pads werken, ... ? Bruno gaat op speurtocht. 
- Nancy stoorde zich aan het feit dat ze al na een paar dagen een herinnering kreeg voor de betaling 
van de rekening voor de kinderen (die ze overigens betaald had). Juf Patricia deelt mee dat iedereen 
die herinnering heeft gekregen. In sommige klassen werd het overschrijvingsformulier overigens pas 
laat meegegeven. 
- Ruth vindt het jammer dat er in het begin van het schooljaar geen duidelijke korte brief aan de 
ouders wordt bezorgd met een overzichtje van wat moet meegegeven (natte doekjes, keukenrol, 
huisvuilzak, ...) en betaald worden. Die informatie staat wel in de (lange) brief die in het begin van 
het jaar wordt meegegeven, maar gaat daar wat verloren tussen al de rest. 
- Ruth merkt ook op dat Cas in februari 2011 op school is gestart en dat zij toen 20 euro heeft 
betaald, hoewel hij maar een half jaar naar school is geweest. Nancy is dit vorig jaar gaan vragen en 
kreeg toen als antwoord dat de Minister zou beslist hebben dat dit niet meer werd gedaan. Greet 
deelt mee dat dit besproken is in de schoolraad en dat er inderdaad geen herberekening en 
eventuele terugbetaling is sinds dit schooljaar. Joris vertelt dat op de Rozenberg in Mol alle ouders 
op het einde van het schooljaar een gedetailleerde afrekening krijgen en een terugbetaling als er geld 
over is. 
- Bruno vertelt dat zijn dochter Louise haar boterhammen ’s middags nooit helemaal op heeft en 
vraagt zich af er de kinderen wel tijd genoeg krijgen om te eten. Joyce vraagt of de kleuters niet in de 
klas kunnen eten i.p.v. in de eetzaal (zoals bij de lagere school overigens het geval is). Juf Patricia 
antwoordt hierop dat dit niet haalbaar is (onvoldoende personeel). Joyce vertelt dat bij haar op 
school het eten een klasactiviteit is voor de middagpauze begint (kinderen die thuis gaan eten krijgen 
ondertussen een andere activiteit). Marc, die het eetzaalgebeuren begeleidde en dat zeer goed deed, 
is er niet meer om medische redenen. Het is twijfelachtig of hij nog terug zal kunnen komen.  
De begeleiding door 6de jaars bij het eten van de kleuters is herzien : alleen 6de jaars die dit zelf nog 
willen zitten bij de kleuters in de eetzaal. 
- Pascale haalt aan dat er bij de uitstap van de 2de en 3de kleuterklas problemen waren met het 
vervoer door ouders. Zij heeft zelf gereden om haar zoontje zelf te kunnen vervoeren. Bruno beaamt 
dat het nogal hectisch leek te verlopen. Bovendien werd het ook vrij laat aan de ouders gevraagd en 
leek het weinig georganiseerd. 
Bea P schetst de geschiedenis i.v.m. het inschakelen van ouders bij vervoer van kinderen naar 
uitstappen. Dit is voor de nieuwe ouders zeker verhelderend en stelt hen wat gerust. 
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Er wordt voorgesteld om in de toekomst in het begin van het jaar (bv. op de algemene infoavond) 
aan de ouders mee te delen dat er in de loop van het jaar soms een beroep kan worden gedaan op 
ouders om te rijden, omdat het niet altijd haalbaar is om verplaatsingen per bus te doen (om 
financiële en/of practische redenen). Op die manier zijn ouders van in het begin op de hoogte en 
kunnen zij zich evt. ook dan al kandidaat stellen om in te springen indien nodig. 
Ruth wijst erop dat de belbus ook kan ingeschakeld worden voor korte verplaatsingen. 
- Danielle vertelt dat zij werd aangesproken door een ouder van een kindje dat later dit schooljaar zal 
instappen en die het jammer vond niet uitgenodigd te zijn op de informatieavond in het begin van 
het schooljaar. Juf Patricia antwoordt hierop dat dit normaalgezien wel gebeurt. 
- Danielle vraagt of er zou kunnen nagedacht worden over bos/boerderij/...-klassen of een activiteit 
in die zin voor bv. de 6de jaars. Juf Annelies antwoordt dat hierover inderdaad nagedacht wordt en 
dat juf An op zoek is. Het oudercomité is zeker voorstander en bereid tot medewerking en hulp ! Er 
moet wel opgelet worden dat het zoveel mogelijk low budget blijft. Er zou ook samen voor kunnen 
gespaard worden bv. vanaf het 5de leerjaar, om zo de kost voor de ouders te spreiden. 
 
 

6/ De financiën  
 
Stand van zaken actuele activiteiten  
Winst kalender bedraagt op dit ogenblik 1.430 euro. 
Voorverkoop fuif bedraagt op dit ogenblik 694 euro (vorig jaar 558 euro) + 60 euro (op vergadering 
gekregen) 
 
Inkomsten (winst van de activiteiten) : 

- Kalender :  1.150 euro 
- Fuif :   1.200 euro  
- Kerstmarkt :        400 euro 
- Kienen :  3.150 euro 
- boekenbeurs :      180 euro (niet cash in kas  782 euro in boekenbonnen) 
Totaal :   6.080 euro 
 

Uitgaven t.b.v. school : 

- Sintfeest :        400 euro 
- Langlaufen :            960 euro (64 deelnemers x 15 euro pp) 
- Minitrampoline :    570 euro 
- Ijskar :                   282 euro 
Totaal :   2.212 euro 
+ nog wat kleinere dingen (dag vd leerkracht, bankkosten, ...) 

 

7/ De positieve noot 
- Danielle vertelt dat de kinderen van de tweede kleuterklas spinnen mee naar school mochten 
brengen van de juf, hetgeen ervoor zorgde dat ze gedurende een dag het gezelschap kregen van een 
vogelspin ! 
- Juf Annelies drukt nogmaals haar respect uit voor de inspanningen van de leden van het OC. 
- Pascale is erg blij dat haar zoontje zo goed wordt opgevangen aan de schoolpoort door elke 
leerkracht die daar staat en met de samenspraak met de leerkrachten. 
- Heidi vindt het leuk dat Fran morgen op school Halloween mag vieren. 
- Bruno vindt het positief dat hij niets negatiefs kan bedenken. 
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- Evy vindt dat Rik in vergelijking met vorig schooljaar is opengebloeid en veel vrolijker naar school 
gaat. 
- Nancy ging naar de lezing van Manu Keirse en vond die heel interessant en nuttig. 
- Evie vond het op de dag van de leerkracht erg leuk op de speelplaats en vond de uitstap naar 
Westerlo geweldig leuk. 
- Ruth is verbaasd over de impact van leerkrachten op de kinderen en vindt dit positief en belangrijk 
aangezien kinderen toch veel uren op school doorbrengen. En Cas weet nu dankzij juf Patricia welke 
hakken perfect zijn om noten te kraken. 
- Joyce beaamt hetgeen Ruth zei. 
- Greet sluit zich aan bij wat Heidi zei. Haar dochters zijn ook blij dat ze mochten griezelen op school 
deze week. 
- Els vindt het positief dat de examens gedaan zijn. 
- Nele en haar kids zijn blij dat de werken vorderen en dat er terug een groter stuk speelplaats 
beschikbaar is. 
- Bea P vindt het het Fuifcomité zijn werk  fantastisch goed gedaan heeft en heeft bovendien nog 2 
briefjes gekregen van mensen die zich aanbieden als occasionele helper bij de activiteiten. 
 
 

8/ Volgende vergadering 
De volgende vergadering vindt plaats op 30/11/2011. Be there !  


